【綜合球場暨集會場】

綜合球場暨集會場建於民國 90 年 3 月 1 日,工程造價 31,300,000元,總樓地面積 2,447.79 平方公尺〈約 807.7 坪〉,地下 1 樓面積 71.79 平方公尺〈約 23.69 坪〉,1 樓面積 2,376 平方公尺〈約 784 坪〉,由鄭洲楠建築師事務所設計,達茂營造股份有限公司承作,於民國 90 年 5 月 31 日完工啟用,此球場是全台第一所大專院校興建之膜構工程,尚有多所學校來此參觀,長約 60 公尺,寬約 42 公尺,屋頂高約 16 公尺,在任何角度內觀看,都能表現出曲線「型」的美,可供學生籃球練習比賽之用。

[Sports Dome]

Construction on the Sports Dome Designed by Zhou-Nan Zheng Architects & Engineers and built by Da Mao Construction CO., LTD., it has a total floor area of 2447.79 square meters, with the basement floor covering 71.79 square meters and the first floor covering 2,376 square meters. When construction on the Sports Dome was completed on May 31, 2001, KMU was the first university in Taiwan to adopt the membrane structure in its design of a sports field, which attracted numerous schools to come visit. The Sports Dome has a length of 60 meters, width of 42 meters, and height of 16 meters. Visitors could observe the beautiful arch of the dome regardless of the viewing angle. Currently, it serves as a basketball court and assembly area.